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Møtedato: 16.02.2023  Møtested: Digitalt i Zoom   
  

  
Til stede med stemmerett  

 

Christiane Thøgersen Krogfoss Studentrådsleder, Studentråd 
IIØ  

Astrit Qerimi Nestleder,  Studentråd IIØ  

Malin Hansen  Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Marita Stivang Studentrådsleder, Studentråd 
LUSP  

Madeleine Rasmussen   Nestleder, Studentråd LUSP  

Huda Mohammed Mohammed Nuur PR- og rekruteringsansvarlig, 
Studentråd LUSP 

Erle Malde-Frøyland Studentrådsleder Studentråd 
HVO   

Nathalie Lunde Nestleder, Studentråd HVO 

Alexandra Thomsen Programtillitsvalgansvarlig, 
Studentråd HVO  

Til stede uten stemmerett  

Sarah Naomi Lunner  Studentleder  

Christine Ruud Velferd- og mediaansvarlig  

Mats Louis Christensen  Utdanning- og 
kommunikasjonsansvarlig 

Observatører:   

Eirik Habberstad  Programtillitsvalgtansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Ruben Tuft  Læringsmiljøansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Malin Hansen  Programtillitsvalgtansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Tina Marie Skärström Læringsmiljøansvarlig, 
Studentråd LUSP 

Emma Kristiansen  PR- og rekruteringsansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Madeleine Bergene-Syvertsen Informasjonsansvarlig, 
Studentråd IIØ 

Jørgen Bogen Høgskolestyret representant 

Sekretariat  

Elise Ager   Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Ina Adele Fiskerstrand Nestleder, AU  
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Sak 12-23 Godkjenninger 

A) Innkalling 

Forslag at innkalling godkjennes 

Innkalling vedtas 

 

B) Saksliste 

På vegne av AU meldes det 15-23, at mats fører saken.  

Saksliste med timeplan og endring av saksbehandler i sak 15-23 endres til Mats.  

Saksliste vedtas 

 

C) Protokoll  

Protokoll vedtas uten endringer  

 

 

Sak 13-23 Møteleder/Ordstyrer 

Viser til forretningsorden 5.1  

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder og ordstyrer stemmes over, og vedtas. 

Møte ledes av Sarah Naomi Lunner og ordstyrer er Ina Adele Fiskerstrand   

Sak 14-23 Orienteringer 

A) Studentleder: 

Informerer om at kjønnsnøytrale poser  

 

B) Arbeidsutvalget:  

Nestleder:  

ikke noe å legge til 

Velferd- og mediaansvarlig :  

ikke noe å tilføye 

Utdanning og kommunikasjonsansvarlig:  

ikke noe å tilføye 

 

C) Studentrådene  

HVO:  

Første kakedag 

Har hatt instagram konkurranse  

Skulle hatt møte med rektor i morgen, det er utsatt. 

LUSP: 

Har hatt tillitsvalgtsmøte 

Har hatt to rådsmøter 

Frokostmøte med rektor 

Møte med programlederne 
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Leder har vært på samarbeidsmøte med SIØ. Vært i møte om skikkethet 

Prøver å få til foredrag om overgrep 

IIØ: 

Har fått fullt råd endelig, Emma, Madelaine og Eline ønskes velkommen. 

Hatt kontortider, og deltatt på kakedag 

 

Har hatt møte med ledelsen 

D) Organisasjonskonsulent 

Er glad for å være tilbake, mye å sette seg inn i. Mye administrativt å ta igjen  

 

E) Studentsamskipnaden:  

Ikke tilstede pga. styremøte 

 

F) Høgskolestyret:  

forteller kort om styremøte fra januar, hadde det kombinert med seminar på Støtvig.  

Hovedvekt på forskning, det ble avsluttet med et ordinært styremøte.  

To orienteringer fast, alltid en fra rektor, og en fra student representantene som får 

orientere fra studentlivet.  

Jørgen berømmer eksterne og interne medlemmer fra styret og skryter av deres 

Blir satt ned en arbeidsgruppe som skal se på den administrative organiseringen, 

studentmedlemmene ytret behov for å ha med en student inn i dette, og det fikk de 

medhold om.  

 

G) Studentsamfunn:  

Halden Studentsamfunn: (opplest fra epost) 

 

Siden vi ikke orienterte ved forrige møte vil vi si hva vi har gjort så langt dette 

semesteret. 

Halden Studentsamfund har fått et større ansvar når det gjelder drift av Studentbaren 

i Halden, og vil per nå være de som bemanner baren igjennom andre 

studentaktiviteter enn HSS sine egne arrangementer. Vi arbeider også med å skaffe 

en bedre avtale med SiØ spis, da vi per nå heller ikke har kapasitet til å ta over dette 

arbeidet uten et større insentiv til de studentfrivillige som velger å jobbe igjennom oss. 

Vi sliter også veldig med frivillige og har fortsatt et stort behov for dette, så om noen 

ønsker å prøve seg på å mikse drinker, eller å være quizmaster så ser vi etter folk 

som kan gjøre dette! (Quizmaster får også gratis drikke under arrangementet   ) 

Vi har deltatt i planlegging av UKÆ i Halden og er klar til å være mye mer på ballen 

når ukæ faktisk kommer, spesielt igjennom de arrangementene vi har fått ansvaret 

for.  
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HSS er også støttende til arbeidsutvalgets plan for den åpne dagen til Høgskolen den 

28 februar.  

Utenom våre vanlige quizzer og arrangementet vi har i UKÆ planlegger også styret 

en større fest i aprilmåneden. Vi ønsker per nå ikke å gi mer info om dette utenom at 

det er planlagt at det skal være nede i byen. Vi har også satt av en del av budsjettet 

vårt til UKÆ.  

Våre foreninger har startet godt opp igjen dette semesteret og vi oppforderer alle 

studenter til å prøve seg ut på noe! Vi har per nå HSS Volleyball, HSS Fotball, HSS 

Brettspill og HSS spillutvikling. Vi leter også etter noen som er interreserte i å ta over 

turklubben som ble lagt ned før sommeren (Om noen er gira har vi en del utstyr!) 

HSS skal ha årsmøte den 29.03 hvor nytt styre skal velges. Vi sliter også veldig med 

å finne kandidater som ønsker å ta over styret samt at det er usikkert om noen i 

dagens styre ønsker å fortsette. Uten et fungerende styre vil dette si at mye av våre 

arrangementer ikke vil kunne bli gjennomført, og vi vil falle ut av arbeidet som feks 

arbeid mot neste UKÆ og vil ikke kunne stille med en kandidat til Fadderstyret. Dette 

kan også bety at foreningene til HSS ikke vil ha et overordnet styre som støtter heller. 

Vi arbeider hardt for å prøve å sørge for at vi ikke havner i en slik situasjon. 

 

Fredrikstad Studentsamfunn: 

Ingen tilstede og ingen ting er sendt inn.  

 

H) Ledelsen: 

Ingen tilstede 

 

I) Fagskolen: 

Ingen tilstede 

 

J) Broen studentavis: 

Ikke tilstede.  

 

Sak 15-23 Valg til NSO 

Saksbehandler introduserer saken  

Følgende velges inn som delegater til Landsmøte 2023 

Sarah, Marita, Madelaine, Ina og Astrit 

Følgende velges inn som vara til delegasjonen, i følgende rekkefølge: 

1. Dimitris 

2. Lars 

3. Karl Joakim  

4. Ruben  
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Sak 16-23 Valgkomite 
Tina på LUSP 

HVO har en tillitsvalgt som skal stille innen kl 12 17 februar i «Bli engasjert skjema»  

IIØ har fått samme frist som HVO til å finne sin representant 

Sak 17-23 Fadderstyrets fullmakt  
Forslag til vedtak er at observatører får talerett resten av møte. Det innvilges.  

Det blir åpner opp for at Studentrådsleder, nestleder og PTV ansvarlig kan stille til, MEN at 

det gjøres med garanti at rådet stiller vedtaksdyktig, dvs. med tre representanter med 

stemmerett møtene i mai og juni.  

Forslag til vedtak 

• A) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn medlemmer til Fadderstyret 2023 

• B) Arbeidsutvalget får IKKE fullmakt til å velge inn medlemmer til Fadderstyret 2023 

Det stemmes over vedtakene og vedtak A vedtas.  

Sak 18-23 Møteevaluering  
Parlamentet oppsummerer møte følgende:  

Synes møte har gått greit, litt slitsomt å ha det på zoom 

veldig bra, zoom er ikke første ønske heretter- alle må bli flinkere på det digitale.  

Litt manglende tekniske ferdigheter, slitsomt med zoom. 

Eventuelt tester en del ting på forhånd ved flere digitale møter så det ikke går utover tiden.  

Ekkelt å gå tilbake til Korona vibber 

Synes det har funket greit, håper på fysisk møte neste gang.  

Møte har vært fint, alltid noen tekniske utfordringer i møter 

Ikke så mye å legge til.  

Litt forvirrende med flere med samme navn når det er digitalt, mer hyggelig fysisk. Synes alle 

som ikke har deltatt i møter digitalt før taklet det fint.  

Lei av zoom, men ellers et fint møte.  

Digitalt er ikke ønskelig- men fint med annen bakgrunn.  

Org.kons beklager at lyd ble fanget opp, men oppdaget en alvorlig feil i nettskjema, beklager 

at det ble hørt.   

Trives med møter digitalt da det blir mer effektivt.  

Utfordringer med lyder som fanges opp, men kan fort bli slikt digitalt.  

Studentleder lover ingen flere digitale møter, men ble knapt med tid etter SiØ 

samarbeidsmøte.  

Møte avsluttes 17:30 

 

 


